
 

MARTINA VRBOVÁ 

Od 1.1. 2018 jsem předsedkyní školské rady a také členkou pracovní skupiny Pro rovné příležitosti 

MAS Pošumaví. 

Zajímá mě dění v naší škole, do které chodí i mé 2 děti. Mojí snahou je, aby spolupráce mezi rodiči a 

školou fungovala na obou stranách co možná nejlépe a pomohla k dobrým výsledkům našich dětí i ke 

společnému pocitu sounáležitosti s naší školou. Ráda bych přispěla s ostatními zástupci učitelů, 

rodičů a zřizovatele ke zlepšení vzájemné komunikace. Jak si předávat informace, sdílet úspěchy 

našich žáků i celé školy a vzájemně se podporovat. Přeji si, aby školská rada byla místem spolupráce i 

společné odpovědnosti za kvalitu a rozvoj školy.   

Pracuji v české společnosti jako projektová manažerka. Volný čas trávím ráda s rodinou. Baví mě 

sport, kultura, příroda i příprava volnočasových aktivit, kterým se společně s několika dalšími rodiči 

věnuji ve spolku Klub v pyžamu. 

 


